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PROTOKOL Nr 33 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, 
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska, 

ktore odbylo si~ w dniu 12 wrzesnia 2013 roku 
w Komisariacie Policji w Markach. 

o godzinie 14°0 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych 
Przewodnicz~cy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zal~cznik 
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porz~dek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porz~dku obrad. 
3. Przyjycie wniosk6w w sprawie zmian w porz~dku obrad. 
4. Spotkanie z mieszkancami ulicy Katowickiej w Markach dotycz~ce zagadnien 

bezpieczenstwa publicznego na tym terenie. 
5. Spotkanie z mieszkancami ulicy Weneckiej dotycz~ce zagrozen zwi~zanych 

z zalewaniem posesji na tym terenie. 
6. Monitoring miejski w Markach. Sprawy biez~ce. 
7. Sprawy r6zne. 
8. Zamkniycie posiedzenia. 

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad. 

Brak wniosk6w. 

Pkt. 4. Spotkanie z mieszkancami ulicy Katowickiej w Markach dotyczace zagadnien 
bezpieczenstwa publicznego na tym terenie. 

Przewodnicz~cy Komisji poinformowal, iz na posiedzenie komisji przybyli przedstawiciele 
mieszkanc6w ul. Katowickiej w Markach, kt6rych dotycz~ problemy zwi~zane z brakiem 
bezpieczenstwa w tym rejonie. Przewodnicz~cy Komisji poinformowal r6wniez, iz inicjatork~ 
spotkania jest radna Danuta Stefaniak. 

Radna Danuta Stefaniak poinformowala, iz spotkanie z mieszkancami ul. Katowickiej 
zorganizowane zostalo na prosby samych mieszkanc6w, kt6rych od dlugiego czasu dotyczy 
obawa zwi~zana z brakiem bezpieczenstwa z powodu czystego zbierania siy grup mlodziezy 
w rejonie Szkoly Podstawowej Nr 2 w Markach, w trakcie spotkan do p6znych godzin 
nocnych mlodziez glosno siy zachowuje oraz zaczepia okolicznych mieszkanc6w co jest 
bardzo uci~zliwe dla calej okolicy. 

W dalszej cZysci dyskusji przedstawiciele mieszkanc6w ul. Katowickiej skarzyli siy na 
sytuacjy panuj~c~ w tym rejonie, kt6ra scisle zwi~zanajest z zachowaniem mlodziezy. 

W dalszej cZysci dyskusji udzial wziyli m.in. Komendant Policji w Markach Pan Andrzej 
Oleksiak; przedstawiciele mieszkanc6w ul. Katowickiej w Markach; radna Danuta Stefaniak, 
Przewodnicz~cy Komisji Radoslaw Dec, Przewodnicz~cy Rady Marcin Piotrowski, Burmistrz 
Janusz Werczynski. 



W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. budowy monitoringu w rejonie ul. Katowickiej; 
mozliwosci CZystszych patroli Policji w rejonie ul. Katowickiej i Koszaliiiskiej w Markach; 
innych mozliwosci rozwillzania problemu mlodziezy, kt6ra zak16ca spok6j. 

Pkt. 5. Spotkanie z mieszkancami ulicy Weneckiej dotyczace zagrozen zwiazanych 
z zalewaniem posesji na tym terenie. 

Przewodniczllcy Komisji poinformowal, iz na posiedzenie Komisji przybyli mieszkaiicy ul. 
Weneckiej w Markach. 

Przedstawiciele mieszkaiic6w ul. Weneckiej w Markach poruszali kwestie dot. zagrozen 
zwi¥anych z zalewaniem posesji oraz koniecznosc odwodnienia terenu w rejonie zbiornika 
wodnego Wenecja. 

Burmistrz Janusz Werczyiiski poinformowal m.in. 0 rozmowach prowadzonych 
z wlascicielem terenu na kt6rym znajduje siy zbiornik wodny Wenecja oraz 0 dzialaniach 
podjytych przez Urzlld Miasta w kwestii odwodnienia terenu w tym rejonie. 

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali m.m.; Przewodniczllcy Komisji Michal Jaroch, radna 
Agnieszka Luzyiiska. 

Pkt. 6. Monitoring miejski w Markach. Sprawy biezace. 

Pan Miroslaw Grykalowski Naczelnik Wydzialu Teleinformatyki i Monitoringu orn6wil 
biezllce sprawy oraz przedstawil potrzeby z zakresu funkcjonowania wydzialu. 

W kr6tkiej dyskusji udzial wziyli m.in.; Pan Andrzej Oleksiak Kornendant Komisariatu 
Policji w Markach, Pan Miroslaw Grykalowski Naczelnik Wydzialu Teleinformatyki 
i Monitoringu, Przewodniczllcy komisji Radoslaw Dec, radna Agnieszka Luzyiiska, radny 
J acek Orych. 

Pkt. 7. Sprawy rozne. 

Pan Andrzej Oleksiak Kornendant Kornisariatu Policji w Markach poruszyl na posiedzeniu 
komisji koniecznosc budowy drogi dojazdowej do kornisariatu Policji w Markach, zwr6cil 
r6wniez uwagy, iz w roku biezllcym traci waznosc pozwolenie na budowy dotyczllce 
wspornnianej drogi. 
Pan Komendant zwr6cil siy r6wniez 0 zabezpieczenie w przyszlorocznym budzecie miasta 
Marki srodk6w w wysokosci 30 tys zl na sruzby ponadnorrnatywne. 

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia. 

Przewodniczllcy Radoslaw Dec 0 godzinie 1600 zamknlll posiedzenie Komisji Zdrowia, 
Opieki Spolecznej, Bezpieczeiistwa Publicznego i Ochrony Srodowiska. 

Protokolowala; 
Anna Broma Przewodniczllcy Komisji 
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